

Terms & Conditions

- All QNB Life Rewards credit cardholders are eligible for this offer.
 - 60% Bonus points will be calculated based on the card type used during transaction.
- Illustration:
- Customer purchase at Starlink for QAR 5000 using QNB Life Rewards Credit Card. For this transaction, customer will earn 1000 normal points. During this program period, customer will earn 600 bonus points based on the normal points.
- The bonus points will be credited within 10 days after the transaction date.
 - All purchases using QNB Life Rewards credit cards must be processed using QNB POS terminals.
 - Any successful purchases will be accumulated to select the 20 winners with most purchases at the end of the program period.
 - Purchases at Starlink must be made between 15 July to 15 September 2024, with the posting date before 30 September 2024.
 - The 20 winners will be notified through QNB's official communication channels by 15 October 2024.
 - QNB staff is eligible for the program.

- By accepting the prize, each customer agrees to participate fully in a public relation events and other publicity that may be organized by QNB in the relation to the award, otherwise the customer should notify QNB that he/she disagree to participate in the public event and wishes to be excluded.
 - QNB reserves the right to disqualify any customer name from receiving the prize, if, in its sole discretion, it is found to have violated any of these terms and conditions, close their credit card/ current accounts with QNB at the time of the prize rewarding or have been convicted for any type of crime or any other applicable laws with prior approval from Ministry of Commerce and Industry.
 - The bank may in case of isolated circumstances, at any time without prior notice, replace or substitute the prize being offered under the promotion with another prize of equivalent or similar value, at the sole discretion of QNB with prior approval from Ministry of Commerce and Industry.
 - In the condition that the customer did not claim the prize within 30 days after the announcement for whatever reasons, QNB reserves the right to notify Ministry of Commerce and Industry and replace the customer name with the next higher spender, or use the prize for another purpose at the bank's discretion.
- The bank will not be responsible for any fees incurred as a result of giving the prize to the customer or due to the delay of picking-up the prize.
- There is no cash alternative to the campaign's rewards.

الشروط والأحكام

- جميع حاملي بطاقات QNB مكافآت Life الائتمانية مؤهلون للحصول على هذا العرض.
- سيتم احتساب 60% من النقاط الإضافية وفقاً لنوع البطاقة المستخدمة لإتمام المعاملة.
توضيح:
يقوم العميل بالشراء من ستارلينك بمبلغ 5,000 ريال قطري باستخدام بطاقة QNB مكافآت Life الائتمانية. لهذه المعاملة، سيحصل العميل على 1,000 نقطة عادية. خلال فترة البرنامج هذه، سيحصل العميل على 600 نقطة إضافية على أساس النقاط العادية.
- سيتم قيد نقاط المكافأة خلال 10 أيام بعد تاريخ المعاملة.
- يجب إجراء جميع عمليات الشراء باستخدام بطاقات QNB مكافآت Life الائتمانية باستخدام أجهزة نقاط البيع التابعة لـ QNB.
- سيتم تجميع أي مشتريات ناجحة لاختيار الفائزين العشرين الذين قاموا بأكبر مبلغ من المشتريات في نهاية فترة البرنامج.
- يجب أن تتم عمليات الشراء في ستارلينك خلال الفترة من 15 يوليو إلى 15 سبتمبر 2024، على أن يكون تاريخ قيد المعاملات قبل 30 سبتمبر 2024.
- سيتم إخطار الفائزين العشرين عبر قنوات الاتصال الرسمية لـ QNB بحلول 15 أكتوبر 2024.
- موظفو QNB مؤهلون لهذا البرنامج.
- من خلال قبول الجائزة، يوافق كل فائز على المشاركة الكاملة في فعاليات العلاقات العامة والدعاية الأخرى التي قد تنظم من قبل QNB فيما يتعلق بهذه الجائزة، وإلا فإنه ينبغي على الفائز أن يخطر البنك بعدم موافقته واستثنائه من ذلك.
- يحتفظ QNB بحق استبعاد أي فائز من استلام الجائزة إذا تبين، وفقاً لتقدير البنك وحده، أن ذلك الفائز قد انتهك أي بند من هذه الشروط والأحكام أو إذا قام بإغلاق حساب بطاقته الائتمانية / حسابه الجاري لدى QNB في وقت منح الجائزة أو إذا تمت إدانته بأي نوع من الجرائم أو خرق لأي قوانين أخرى معمول بها وذلك شريطة الحصول على موافقة مسبقة من وزارة التجارة والصناعة.
- يجوز للبنك في حالات منعزلة، في أي وقت ودون إشعار مسبق، استبدال الجائزة المقدمة في إطار هذه الحملة الترويجية بجائزة أخرى ذات قيمة مماثلة أو مشابهة وذلك وفقاً لتقديره وحده، بموافقة مسبقة من وزارة التجارة والصناعة.
- في حالة عدم مطالبية الفائز بالجائزة و/أو استلامها في غضون 30 يوماً من تاريخ السحب لأي سبب من الأسباب، يحتفظ QNB بالحق في إخطار وزارة التجارة والصناعة وإجراء سحب آخر لاستبدال الفائز بالعميل صاحب مبلغ الإنفاق الأعلى التالي أو استخدام الجائزة لغرض آخر حسب تقدير البنك.
- لن يكون البنك مسؤولاً عن أي رسوم يتم تكبدها نتيجة التأخير في استلام الجائزة أو لانتهاج صلاحية أي قسائم.
- لا يوجد بديل نقدي لجوائز الحملة.

- n. QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to continue this offer, as result of any "Force Majeure Event". "Force Majeure Event", in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of QNB including amongst other things, strikes and other industrial disputes, acts and regulations of any governmental or supra national bodies or authorities in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of God, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. In such circumstances, QNB's obligation to the eligible persons shall automatically stand discharged without necessity to provide notice.
- o. QNB will be entitled on its sole discretion and without providing prior notice to change or modify or cancel any of the terms of this campaign or terminate it without liability, after obtaining MOCI's approval.
- p. All other terms and conditions shall refer to [Life Rewards Program Terms and Conditions](#).
- q. The terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar; and the Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising from or in relation whatsoever.

ض. لن يعتبر QNB منتهكاً لالتزاماته أو ملزماً بمواصلة تقديم هذا العرض إذا حال دون ذلك حادث من أحداث القوة القاهرة. وتعني عبارة "حادث قوة القاهرة" في هذه الشروط والأحكام، الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة للبنك، بما في ذلك ضمن أشياء أخرى، الإضرابات والنزاعات العمالية الأخرى، أو قوانين أو لوائح أي هيئات حكومية أو وطنية عليا أو سلطات داخل أي ولاية قضائية وأي انقطاع للعمل في أي من وسائل النقل أو في الموانئ أو المطارات، أو حوادث الفضاء والقدرة، أو الأعاصير، والظروف الجوية الأخرى، والإضرابات، أو غيرها من الاضطرابات الصناعية، أو الحروب، أو أحداث الشغب أو التخريب أو أعمال الأعداء، أو أعمال الإرهابيين أو عنف العصابات، أو الفيضانات أو غيرها من الكوارث الطبيعية. وفي مثل هذه الظروف، يكون البنك قد أخل مسؤولياته تلقائياً تجاه الأشخاص المؤهلين دون حاجة لإعطاء إشعار.

ط. يحتفظ QNB بالحق، وفقاً لتقديره المطلق ودون تقديم إشعار مسبق، في تغيير أو حذف أو الإضافة إلى أي من هذه الشروط والأحكام أو إنهاء الحملة الترويجية، بعد الحصول على موافقة وزارة التجارة والصناعة.

ظ. يتعين الرجوع إلى شروط وأحكام برنامج مكافآت Life بخصوص جميع الشروط والأحكام الأخرى.

ع. تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، ويكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر في وتسوية أي نزاع ينشأ عنها أو يتعلق بها أياً كان نوعه.